

基督教主恩會 攜手扶弱基金計劃

<商業機構贊助同意書>



Grace Community Church Partnership Fund for the Disadvantaged Commercial Organization Sponsorship Agreement

表格編號 Application No. : _____

公司名稱 Company Name : _____

業務地址 Business Registered Address : _____

業務性質 Nature of Business : _____

聯絡人 Contact Person : _____

職位 Post Title : _____

電話號碼 Telephone No. : _____

電郵地址 Email Address : _____

請選擇 Please indicate :

1. 貴公司有否曾經贊助獲批的攜手扶弱基金計劃？如有，共贊助多少次？

Has the business corporation sponsored any approved PFD Project? If yes, please state no. of sponsorship offered?

是 yes _____次 Times

否 No

2. 貴公司贊助的慈善信託或基金是否由持有香港商業登記及於香港經營業務的商業機構成立、管理及提供資金？

Is the charitable trust/foundation established, managed and funded by a registered business corporation operating business in Hong Kong?

是 Yes

否 No

不適用 Not Applicable

3. 貴公司是否從事煙草或有關業務？

Is the business corporation running business in connection with smoking?

是 Yes 否 No

4. 申請機構、其董事會成員或項目主要參與工作人員與商業伙伴之間是否存在任何實際、潛在或可被視為有衝突的利益？（包括過往或一向以來與商業伙伴間的任何業務往來。）

Is there any actual, potential or perceived conflict of interest in the proposed business partnership between the applicant organisation, its board members or key personnel involved in the project and the business corporation(s) (including any previous or on-going business dealings with the business corporation(s))?

是 Yes 否 No

如有，請詳盡披露一切有關詳情，並提出方法及安排以適當處理該利益衝突。

If yes, please provide details and set out actions taken / to be taken to properly manage the conflict of interest.

本公司願意贊助基督教主恩會參與攜手扶弱基金計劃：

Company named _____ agrees to sponsor
Grace Community Church for *Partnership Fund for the Disadvantaged*.

贊助金額 Sponsored Amount : HK\$ _____

支票號碼：Cheque No. : _____

* 支票抬頭請寫「基督教主恩會有限公司」或「GRACE COMMUNITY CHURCH LIMITED」

* Cheque payable to: 'GRACE COMMUNITY CHURCH LIMITED'

公司印章及負責人簽署：

Company Chop & Signature of the Representative#: _____

日期 Date : _____

* 請附上貴公司商業登記証副本

* Please attach a copy of your business registration (BR).